
Som forventet blev det på den ekstraordinære generalforsamling den 17.05.2016 besluttet endeligt at afstå 
forkøbsretten til Stofa og nedlægge foreningen. 
  
Nedenfor følger referatet fra generalforsamlingen – herunder hvordan foreningens formue bliver fordelt. 
  
Du kan også læse mere på antenneforeningens hjemmeside (den er ikke nedlagt endnu). 
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 Referat fra ekstraordinær generalforsamling i Dragør Antenne- og 

Kabelnet, tirsdag d. 17/5-2016 kl. 1930. 

Sted: Engparkens festlokale, Engvej 122, kld. 

Deltagere: 10 medlemmer, incl. bestyrelsen. 

Dagsorden: 

1.      Velkomst og valg af dirigent. 
2.      Afstemning om nedlæggelse af foreningen. 
3.      Nedsættelse af likvidationsudvalg. 
4.      Fordeling af foreningens formue 

1.      Velkomst og valg af dirigent. 

Formanden bød velkommen og foreslog Leif som dirigent på den ekstraordinære generalforsamling. EGF 
tilsluttede sig dette. 

Leif konstaterede, at den ekstraordinære generalforsamlingen var lovligt indkaldt med en tidsramme på 
mindst en måned og højst 3 måneder efter den ordinære generalforsamling. Han kritiserede dog, at der ikke 
var offentliggjort en dagsorden i henhold til vedtægterne. Ingen af de tilstedeværende protesterede mod 
dette, da dagsorden er udleveret på mødet, hvorefter GF kunne afholdes. 

2) Afstemning om nedlæggelse af foreningen. 

Leif henviste til, at det på den ordinære GF var besluttet at afgive købsretten og nedlægge foreningen. EGF 
skulle nu bekræfte denne beslutning. Beslutningen blev enstemmigt vedtaget. 

I henhold til denne beslutning nedlægges foreningen. 

3) Nedsættelse af likvidationsudvalg. 

Bestyrelsen foreslog Max, Leif og Danny. Denne sammensætning blev vedtaget. 

4) Fordeling af foreningens formue. 

Såfremt der efter foreningens nedlæggelse og likvidationsudvalgets arbejde er en formue i foreningen, 
foreslog bestyrelsen, at den fordeles med 50 % til Dragør Biografforening, 25 % til Aktivitetshusets Venner 
på Wiedergården og 25 % til Dragør Ungdomsskole. Forslaget blev vedtaget. 

Formanden afsluttede herefter den ekstraordinære generalforsamling og takkede for god ro og orden og 
opbakning i sin tid som formand. Mødet sluttede kl. 1945. 

Referat: Vagn. 


